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Protokół Nr L/2022 

z L sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 29 marca 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 15:25 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

  2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

       8. Marian Mioduszewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Krystyna Sadowska  

       11. Zofia Syperek  

       12. Monika Wałejko – udział w posiedzeniu zdalnie 

       13. Józef Wawrzyn  

  14. Andrzej Tobolski  

   15. Marek Zajączkowski 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 22.02.2022 r., 7.03.2022 r.   

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

3) przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Gołdap na rok 2022 

4) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022 

5) nadania  nazwy ulicy w mieście Gołdap  

6) nadania  nazwy ulicy w mieście Gołdap  

7) nadania  nazwy ulicy w mieście Gołdap  

8) uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 

Podstrefy Gołdap, położonego na południowy -wschód od ulicy Ekonomicznej w Niedrzwicy 

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego na zachód od ul. Gumbińskiej w obrębie ewidencyjnym Bałupiany 

10) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

uchwalenia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników  

i ich domowników na wyznaczonym miejscu 

11) ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i Domu Przedpogrzebowego na terenie              

Gminy Gołdap 
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12) rozpatrzenie petycji z dnia 22 lutego 2022 r.  

7. Interpelacje radnych 

8. Zapytania radnych 

9. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

L posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 2095 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady 

w trybie hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że z opinia prawna projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenie petycji z dnia 22 lutego 2022 r. pod względem formalno-prawnym jest zgodna, natomiast nie 

odniesiono się do wszystkich wnioskowanych form pomocy określonych w petycji. W związku z tym, potrzebny 

jest czas aby uzasadnienie do projektu uchwały dopracować. Zaproponował zmianę porządku posiedzenia 

poprzez zdjęcie w pkt 6 podpunktu 12) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2022 r. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała 

swoje stanowisko w tej sprawie i przedłożyła je radzie. Petycja jest formą postulatu, więc Rada Miejska daje 

zielone światło i wsparcie, aby szpital funkcjonował na naszym terenie. Zapytała, czy na poziomie rady zostanie 

zmienione uzasadnienie. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez zdjęcie w pkt 6 podpunktu 12) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 22 lutego 2022 r. 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 8 za, 5 przeciw wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez zdjęcie w pkt 6 podpunktu 12) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 22 lutego 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że w związku z wnioskiem wysłanym do biura rady 

radnego Pana Andrzeja Tobolskiego zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez rozszerzenie porządku 

posiedzenia poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał, tj. członkostwa radnego w Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez rozszerzenie porządku posiedzenia poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał dotyczących 

złożonego wniosku radnego - tj. członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 3 za, 7 przeciw, 3 wstrzymujące się  wniosek 

nie został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku posiedzenia poprzez poddanie pod głosowanie projektów uchwał dotyczących złożonego 

wniosku radnego - tj. członkostwa w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

Wyniki głosowania 

ZA:3, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĘ SIĘ:3,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (7) 

Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Monika Wałejko 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie porządku po zmianach Lsesji 

Rady Miejskiej. 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

porządek po wprowadzonych zmianach został przyjęty. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku posiedzenia po zmianach.  

Wyniki  głosowania 

ZA:11,PRZECIW:1,WSTRZYMUJĘSIĘ:1,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

Wyniki  imienne: 

ZA(11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(1) 

Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do protokołu z dnia 22.02.2022 r.  

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie protokół sesji z dnia 22.02.2022 r.  

W głosowaniu jawnym 12 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 22.02.2022r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do protokołu z dnia 7.03.2022 r.  

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie protokół sesji z dnia 7.03.2022 r.  

W głosowaniu jawnym 13 za protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 7.03.2022r..  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że odbyło się kilka spotkań z dyrektorami Jednostek Oświatowych. Rozmowy są w tematyce 

przyszłych inwestycjach na terenie szkół, jak również o wdrożeniu jak najlepszej opieki, jeśli chodzi o dzieci  

z Ukrainy. Odbywają się cykliczne wideokonferencje z Wojewodą odnośnie sytuacji związanej z Ukrainą. 

Wojewoda koordynuje z ramienia rządu działania, wymieniane są informacje odnośnie sytuacji  

w poszczególnych samorządach, gminnych samorządach. Wojewoda w miarę możliwości udziela wytycznych, 

co do cykli postępowania w różnych sytuacjach. Odbywają się zebrania sprawozdawcze w OSP. 18 marca spotkał 

się z Generałem Markiem Sokołowskim, pierwszym zastępcą dowódcy generalnego oddziału sił zbrojnych  

w sprawie Jednostki Wojskowej 4808 w Gołdapi, jak również w sprawie sytuacji związanej z położeniem gminy. 

21 marca odbyło się zwyczajne zgromadzenie wspólników spółki PWiK, zostało udzielone absolutorium 

Prezesowi i Radzie Nadzorczej. 25-26 marca wziął udział w  jubileuszowej gali z okazji 15-lecia miast Cittaslow 

w Lubawie. Rozmowy były o przyszłości, o miastach, które też by chciały wstąpić do tego stowarzyszenia. 

Współpraca między samorządami, z Urzędem Marszałkowskim wygląda bardzo dobrze. Została podpisana 

umowa na opracowanie dokumentacji projektowej drogi w Kośmidrach na kwotę 64.000 zł. Trwają prace  

na ulicy Różanej, planowany termin zakończenia robót to 30 czerwiec 2022 roku. Rozpoczęły się remonty 

bieżące dróg o nawierzchni żwirowej. Rozstrzygnięto zapytanie ofertowe oraz podpisano umowę na konserwację 

i czyszczenie separatorów wód opadowych. Trwa procedura przetargowa związana z inwestycją rozbudowy sieci 

wodociągowej i kanalizacji wraz przebudową przepompowni ścieków i kolektora kanalizacji dla potrzeb strefy 

uzdrowiskowej w Gołdapi z dofinansowaniem z rządowego funduszu Polski Ład - wpłynęły 3 oferty. Na terenie 

Gminy Gołdap przebywa na dzień 28 marca łącznie 199 uchodźców, w tym prawie 90 dzieci w różnym wieku. 

Został powołany zespół do spraw pomocy uchodźcom z Ukrainy, zorganizowany został punkt oraz magazyn 

gminny, który mieści się w Ośrodku Sportu i Rekreacji na ulicy Partyzantów. Zbierane są w nim wszystkie 
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artykuły, które później będą przekazane dalej. Gmina otrzymała wsparcie na realizację programu Narodowego 

Rozwoju Czytelnictwa w kwocie 34.000 zł, co stanowi 80% kosztów tego programu. Gmina otrzymała również 

ponad 34.000 zł z Ministerstwa Edukacji i Nauki na dofinansowanie wycieczek szkolnych dla uczniów szkół 

podstawowych, dokładnie dla szkoły w Pogorzeli i Szkoły Podstawowej Nr 1w Gołdapi. Udzielane są dotacje  

na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Podpisano 10 umów, 3 są w trakcie rozpatrywania. Kwota 

przeznaczona na ten cel w budżecie to 40.000 zł. Na wymianę źródeł ogrzewania podpisano 19 umów a kwota 

przeznaczona na dany cel w budżecie wynosi 80.000 zł. Wpłynął protokół pokontrolny Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego. Jest możliwość zgłoszenia swoich uwag, protokół jest analizowany i będzie radnym 

przedstawiony.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zapytał, jak wygląda w tej chwili realizacja harmonogramu 

prac związanych z kontynuacją budowy zakładu przyrodoleczniczego w Gołdapi. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył zapytanie na piśmie i na piśmie otrzyma 

odpowiedź. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że na poprzedniej sesji pytał o pismo  

z Departamentu Lecznictwa Ministerstwa Zdrowia w sprawie działań samorządu, które doprowadziłyby do tego, 

żeby droga DW651 nie przebiegała przez strefy uzdrowiskowe. Zapytał, czy zostały poczynione w tym kierunki 

jakieś kroki.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jak radny oczekuje precyzyjnej odpowiedzi, niech 

złoży wniosek na piśmie.  

 

Do pkt 5  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że 1 marca uczestniczył w Narodowym Dniu Pamięci 

Żołnierzy Wyklętych, podczas złożenia wiązanki kwiatów pod Pomnikiem Dzień Niepodległości. 6 marca wziął 

udział na zaprzysiężeniu jednostki wojskowej uczestniczyłem, w biegu Pamięci Żołnierzy Wyklętych Tropem 

Wilczym w lesie Kumiecie. Komisje Rady Miejskiej spotykały się intensywnie. Najwięcej spotkań odbyła 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji m.in. w sprawie petycji dotyczącej wsparcia funkcjonowania szpitala  oraz 

skarga w sprawie użytkowania samochodu. Ponadto Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich omówiła 

sprawozdanie z działalności Sołectw oraz zajęła się ustaleniem harmonogramu objazdu Dróg Wiejskich. Odbyły 

się  2 wspólne posiedzenia Komisji. 2 marca zostały omówione zmiany stawek cmentarzy komunalnych, zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej oraz wysokości bonifikaty 

za sprzedaż lokali komunalnych oraz w dniu 21 marca komisje zaopiniowały projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

Do pkt 6 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 

3.393.495,08 zł. Plan dochodów po zmianach wynosi 101.821.431,60 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 

113.387.421,07 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 11.565.989,47 zł. Przychody budżetu po zmianach 

wynoszą 13.006.528,87 zł. Rozchody budżetu wynoszą 1.440.539,40 zł. Projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 przeciw  uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022 – 2037  

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr L/386/2022 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 przeciw się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW1,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska  

Uchwała Nr L/387/2022 

/w załączeniu/ 

3)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Dyrektor OPS Pani Emilii Mor – Górskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”  

w Gminie Gołdap na rok 2022. 

  

 Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska powiedziała, że program „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022, 

zwany dalej „programem”, jest odpowiedzią na wyzwania, jakie stawiają przed Polską zachodzące procesy 

demograficzne, oraz jest elementem polityki społecznej państwa w zakresie wsparcia działań na rzecz seniorów 

niesamodzielnych ze względu na wiek oraz stan zdrowia. Uchwalony program w sprawie wprowadzenia 

programu osłonowego w zakresie udzielania wsparcia osobom starszym w wieku 65 lat i więcej z terenu gminy 

Gołdap. Dzięki realizacji Programu seniorzy uzyskają wsparcie społeczne, psychologiczne, wsparcie  

w czynnościach dnia codziennego oraz możliwość samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Gołdap na rok 2022. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” w Gminie Gołdap na rok 2022  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ:0, BRAKGŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 
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Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr L/388/2022 

/w załączeniu/ 

 

4) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do kierownik Wydziału OSS o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że program został znowelizowany  

na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości, która nałożyła obowiązek nałożenia do aktualnego programu 

uzależnienia tak zwane behawioralne.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Gołdap na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr L/389/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału Gpo Pani Beata Kołakowska powiedziała, że  projekt uchwały dotyczy ulicy położonej 

w mieście Gołdap, obrębie 0001 Gołdap 1, odchodzącej od ul. Promenada Zdrojowa, składającej się z działki    

o numerze ewidencyjnym 1998,  oznaczonej  kolorem czerwonym na załączniku graficznym do niniejszej 

uchwały, nadaje się nazwę „ Solankowa”. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w mieście Gołdap 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 2 wstrzymujące się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, 

Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr L/390/2022 

/w załączeniu/ 

6) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap. 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że projekt uchwały Ulicy położonej  

w mieście Gołdap, obrębie 0001 Gołdap1, odchodzącej od ul. Promenada Zdrojowa i kończącej się  

na ul. Promenadą Zdrojową, składającej się z działki o numerze ewidencyjnym 1993,  oznaczonej  kolorem 

czerwonym na załączniku graficznym do niniejszej uchwały, nadaje się nazwę „ Klimatyczna”. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w mieście Gołdap. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika 

Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr L/391/2022 

/w załączeniu/ 

7) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że projekt uchwały dotyczy ulicy położonej 

w mieście Gołdap, obrębie 0001 Gołdap1, między ul. Stadionową i Promenadą Zdrojową, składającej się  

z działek o nr ewidencyjnych: 2017,  2011 i 2006,  oznaczonej  kolorem czerwonym na załączniku graficznym 

do niniejszej uchwały, nadaje się nazwę „Borowinowa”. 

Radny Pan Zbigniew Makarewicz  złożył wniosek formalny w sprawie nadania nazwy dla danej ulicy 

„Wypoczynkowa”. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek formalny  

w spawie nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap "Wypoczynkowa". 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 4 za, 7 przeciw, 2 wstrzymujące się  wniosek nie 

został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nadania nazw ulicy w mieście Gołdap "Wypoczynkowa" 

Wyniki głosowania 

ZA:4, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĘ SIĘ:2, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(4) 
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Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

PRZECIW(7) 

Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Mioduszewski, Monika Wałejko 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w mieście Gołdap. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 9 za, 2 przeciw, 2 wstrzymującymi się 

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w mieście Gołdap.  

Wyniki głosowania 

ZA:9, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĘ SIĘ:2, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(9) 

Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz,  

Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(2) 

Zbigniew Makarewicz, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(2) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr L/392/2022 

/w załączeniu/ 

8) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego na południowy -wschód od ulicy Ekonomicznej w Niedrzwicy. 

 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że przedmiotem ustaleń zmiany planu  miała 

być zmiana zasad modernizacji, rozbudowy i budowy systemów infrastruktury technicznej t.j. §16 pkt 12,    

a wyrokiem WSA w Olsztynie wykreślony został sporny § 16 pkt 12 lit. c). t.j. „zakaz termicznego 

przekształcania odpadów” dalsze procedowanie  nad zmianą miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego 

na południowy - wschód od ulicy Ekonomicznej w Niedrzwicy  jest bezzasadne. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego na południowy -

wschód od ulicy Ekonomicznej w Niedrzwicy. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 wstrzymującym się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefy Gołdap, położonego  

na południowy – wschód od ulicy Ekonomicznej w Niedrzwicy 

Wyniki głosowania 
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ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Wojciech Hołdyński 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska  

                         Uchwała Nr L/393/2022 

/w załączeniu/ 

 

9) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na zachód od ul. Gumbińskiej  

w obrębie ewidencyjnym Bałupiany. 

 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska  powiedziała, że  zgodnie z art. 14 ust.5 ustawy z dnia  

27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz Gołdapi przeprowadził  analizę 

dotyczącą zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów położonych na zachód od ul Gumbińskiej w obrębie ewid. Bałupiany. Sporządzenie planu, będzie 

służyło uporządkowaniu i ujednoliceniu struktury przestrzennej omawianego obszaru. W związku z powyższym 

podjęcie uchwały uważa się za uzasadnione. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na zachód  

od ul. Gumbińskiej w obrębie ewidencyjnym Bałupiany.  

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  

na zachód od ul. Gumbińskiej w obrębie ewidencyjnym Bałupiany 

Wyniki głosowania 

ZA:13,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr L/394/2022 

/w załączeniu/ 

 

10) 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu  

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu. 

 Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski Zgodnie z art. 3 powyższej ustawy miejsce  

do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników wyznacza rada gminy w drodze 

uchwały. Wyznaczając miejsce, o którym mowa w ust. 1, rada gminy bierze pod uwagę w szczególności dogodną 

komunikację, bliską lokalizację z centrum danej gminy lub miasta lub bliską lokalizację miejsc atrakcyjnych 

turystycznie. Przedmiotem handlu na wyznaczonych miejscach mogą być tylko produkty rolne lub spożywcze 

oraz wyroby rękodzieła wytworzone w gospodarstwie rolnym. 
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Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie w sprawie 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

uchwalenia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonym miejscu. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

uchwalenia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników  

na wyznaczonym miejscu 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

 

Uchwała Nr L/395/2022 

/w załączeniu/ 

11)  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy 

komunalnych i Domu Przedpogrzebowego na terenie Gminy Gołdap. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedział, że projekt uchwały został omówiony  

na wspólnym posiedzeniu Komisji.  Zgłosił autopoprawkę w zapisie „§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem  

1 maja 2022 r. i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko- Mazurskiego.”  
Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat 

za korzystanie z cmentarzy komunalnych i Domu Przedpogrzebowego na terenie Gminy Gołdap z autopoprawką. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych i Domu Przedpogrzebowego na terenie Gminy Gołdap 

z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Teresa Dzienis, Krystyna Sadowska 

Uchwała Nr L/396/2022 

/w załączeniu/ 

 

Do pkt 7 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Zbigniew Mieruński wraz z radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz złożył 

interpelację w sprawie realizacji inwestycji pn. „Budowa Zakładu Przyrodoleczniczego w Gołdapi”. 

Radny Pan Marek Zajączkowski opuścił spotkanie – godz. 14:20. 
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Do pkt 8 

 Brak zapytań radnych. 

 Do pkt 9 

 Radny Pan Marek Zajączkowski dołączył do spotkania – godz. 14:35. 

 Sołtys Sołectwa Galwiecie Pan Maciej Kordjak zapytał, czemu rozpatrzenie petycji w sprawie wsparcia 

poprawienia funkcjonowania szpitala zostało przesunięte na kolejną sesję. Sprawa szpitala jest bardzo ważna  

i powinna być rozpatrzona jak najszybciej ze względu na ciężką sytuację. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że wg opinii radcy prawnego uzasadnienie wymaga 

odniesienia się do wszystkich punktów zawartych w petycji, więc trzeba będzie się nad tym pochylić ponownie.  

 

 Do pkt 10 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że przygotował petycję pod którą podpisują się mieszkańcy Gminy 

Gołdap wyrażając wyrażamy sprzeciw w sprawie wykorzystywania samochodu służbowego NGO7T59  

na dojazdy do domu, do pracy, do sądów i do innych podobnych celów przez Burmistrz Pana Tomasza Luto. 

Dodał, że w końcu została obciążona firma Vitaro ale karą umowną w wysokości 1900 zł. Wg wyliczeń radnego 

powinno być ok 1.500.000,00 zł kary, „ale Pan Burmistrz obciążył swojego, być może, kolegę, czy znajomego 

kwotą 1900 zł.” 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny nie rozumie materii i specyfiki działania. Zwrócił 

się o cierpliwość w niektórych sprawach. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz poinformował, że w dniu 

dzisiejszym została rozpatrzona skarga w sprawie użytkowania przez Burmistrza Gołdapi samochodu 

służbowego do celów prywatnych i projekt uchwały będzie przedłożony na kolejnej sesji.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że chciałaby przedłożyć radnym wniosek podpisany przez 

4 radnych Rady Miejskiej, w osobie Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski  

i Zbigniew Mieruński. W ramach wniosku grupa radnych wnioskuje o procedowanie przedłożonego projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustanowienia kierunków działań Burmistrza Gołdapi, polegających 

na podjęciu działań mających na celu oznakowanie pojazdów będących własnością Gminy Gołdap. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do Przewodniczącego Rady o przygotowanie uchwały zakazującej 

Burmistrzowi brania samochodu do domu. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, by radny przygotował projekt uchwały, 

pozbierał jeszcze trzy podpisy i wtedy dany projekt trafi na posiedzenie Komisji. 

Radny Pan Marian Chmielewski powiedział, by równiarka nie jeździła bez potrzeby i w pierwszej kolejności 

najpierw zorientować się, czy wysłanie równiarki jest konieczne. Dodał, że w 2020 roku był poruszany temat 

garażowania samochodu służbowego w miejscu zamieszkania i została udzielona odpowiedź wraz  

z interpretacją prawną, o istnieniu takiej możliwości. W interpretacji była również mowa o opodatkowaniu  

i innych sprawach związanych z użytkowaniem samochodu służbowego, więc nie ma po co kolejny  

raz poruszać tych spraw.  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zapytała, czy Komisja poinformowała o poniesionym koszcie opinii 

prawnej dotyczącej samochodu służbowego oraz czy  były zapytania w celu rozeznania cenowego tej opinii  

oraz czy Radni otrzymali treść tej opinii. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że koszt opinii wyniósł 1300 zł. Została  

ona sporządzona, gdyż Burmistrz Gołdapi nie zajmował jasnego i przejrzystego stanowiska w tej sprawie. 

Wywiązała się dyskusja pomiędzy radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz oraz Burmistrzem Gołdapi dotycząca 

skargi oraz opinii prawnej. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że w 2016 roku Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz 

Luto podpisał  porozumienie z Powiatem, z Gminą Dubeninki i z Urzędem Marszałkowskim o przebiegu 

DW651 przebiegającej przez uzdrowisko. W 2017 roku, kiedy były konsultacje prowadzone z mieszkańcami 

wraz z kilkuset innymi mieszkańcami napisał do Urzędu Marszałkowskiego swoje propozycje. Niestety, Urząd 

Marszałkowski powołując się na porozumienie, którego sygnatariuszem jest również burmistrz, nie wziął pod 

uwagę wniosków płynących od mieszkańców. Dyskusja była dość burzliwa, były protesty i wówczas  

to burmistrz Pan Tomasz Luto zadeklarował, że Gmina Gołdap zaangażuje się finansowo w przygotowanie 
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dokumentacji technicznej tak zwanego włącznika DW651 z DK65, czyli połączenie tego poza terenem 

miejskim. Przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego powołują się na tą deklarację i oczekują zaangażowania 

Gminy Gołdap w budowę łącznika. Wg radnego burmistrz walcząc o każdy głos obiecał mieszkańcom 

finansowanie dokumentacji. Burmistrz Pan Tomasz Luto wprowadził do budżetu na rok 2019 kwotę  

375.000,00 zł na ten cel. Krok po kroku pieniądze były przeznaczane na inne cele. Wg radnego cyt. ”można 

stwierdzić, że to przez Pana działania inwestycja nie jest realizowana i to Pan doprowadził do tego,  

że zaczęliśmy być traktowani, jako samorząd, nie mówię, jako mieszkańcy, ale jako samorząd zaczęliśmy  

być traktowani zupełnie niepoważnie, jeśli chodzi o tą inwestycję.” Grupa protestujących mieszkańców nigdy 

nie była przeciwko remontowi drogi, a sprzeciwiała się przeciw przebiegowi drogi DW651 przez miasto 

Gołdap. Samorządowe Kolegium Odwoławcze uchyliło decyzję Wójta Dubeninek dotyczącą raportu 

oddziaływania na środowisko przy tej drodze i wstrzymało tym  samym inwestycje. To nie mieszkańcy 

wstrzymali, to Samorządowe Kolegium Odwoławcze. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że dokumentacja nie była robiona, gdyż Urząd 

Marszałkowski bądź też Generalna Dyrekcja powiedziała, że  w najbliższym czasie nie będzie na to środków.  

Do pkt 11 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia L sesji Rady 

Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   
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